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To:

Cc:

From: Eb (0 )

Sent: Tue 12/15/2020 8:50:19 AM

Subject: RE: Verslagen koepeloverleg en verzoek check routekaart

Received: Tue 12/15/2020 8:50:20 AM
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Dank voor je reactie. Ik heb doorgegeven dat dit signaal niet direct bekend voorkomt maar dat we er alert op zijn, en ik zal het

niet op het koepeloverleg agenderen.

Groet,

vars (EES SEER erinwe

Verzonden: Ling
14 december

2

2020
13;

24

Onderwerp: RE: roe eeninA en verzoek check routekaart

ceste [EEN
Ik vind het een vrij warrige mail van |EE Kennelijk heeft zij van een (of meerdere) ziekenhuis (welke?) begrepen dat zij

patiénten niet doorgeplaatst krijgen. Ieder ziekenhuis weet dan wat die moet doen: bel de zorgverzekeraar (want zorgplicht,
moet dat regelen). Gebeurt dat? Waarom niet? doet de zorgverzekeraar vervolgens niks? Schakel de NZa in (want die houdt

toezicht op zorgverzekeraars).
Het lijkt mij al met al geen onderwerp voor het koepeloverleg want zorgverzekeraars zitten daar niet aan tafel en ziekenhuizen

ook niet. Ziekenhuizen hebben hun eigen koepeloverleg olv DGCZ. Als ziekenhuizen er dus niet zelf uitkomen (wat me op zich

gek lijkt) dan kunnen zij dat daar aankaarten. Nu lijkt het mij vooral een ‘hear say’ waar het koepeloverleg langdurige zorg niet

veel mee kan.

Groet,

Van: i IE GED IEEE minvws n>
Verzonden: maandag 14 december 2020 12:30

@minvws.nl>

@minvws.nl>

mmo FW: Verslagen koepeloverleg en verzoek check routekaart

Hallo EXEC
Ben je bekend met onderstaand signaal?

Groet,

Verzonden: maandag 14 december 2020 12:23

Onderwerp: RE: Verslagen koepeloverleg en verzoek check routekaart

peste [EXERR
We krijgen hier bij de LCI signalen uit de ziekenhuizen dat het doorplaatsen van patiénten met/na COVID naar

verpleeghuizen, zorghotels en revalidatieklinieken stagneert omdat een deel van die instellingen eisen stelt tav

testresultaten om te bewijzen dat de patiént COVID-vrij is die niet terecht zouden zijn. Dit leidt er toe dat deze

patiénten langer dan nodig is ziekenhuisbedden bezet houden.

Krijgen jullie deze signalen ook vanuit VWS curatieve zorg? Is het iets wat op het koepeloverleg besproken zou

kunnen/ moeten worden?



Met vriendelijke groet,
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